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29okt13,  

Agendapunt 
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Join 

nummers 

2013 – 339 

 

Commissie krijgt 

bericht zodra college 

heeft besloten over 

zienswijze 24-tal 

bewoners 

Burgemeester 

Gubbelsstraat in 

Roggel over 

voorgenomen 

instelling 

parkeerschijfzone 

gedeelte Dorpsstraat 

en Burgemeester 

Gubbelsstraat in 

Roggel. 

Op 9jan17 hebben de commissieleden via 

de griffier het volgende  tussenbericht van 

wethouder Verlinden ontvangen: 

 

Met de wethouder is op 12 december 2016 

onderstaande afspraak vastgelegd over de 

voortgang van het instellen van een blauwe 

zone in Roggel. 

 

1.Gesprek arrangeren met 

ondernemersvereniging zowel als met een 

vertegenwoordiging van de indieners van de 

zienswijzen in 2013 met als doel draagvlak 

te krijgen voor de hieronder beschreven 

aanpak. 

 

2.In dit gesprek meedelen dat alvorens het 

college het besluit neemt tot het instellen 

van een parkeerschijfzone in Roggel, de 

toegevoegde waarde daarvan vast moet 

staan. De parkeerschijfzone moet in 

voldoende mate bijdragen aan het oplossen 

van parkeerproblemen in het centrum. 

 

3.Nut en noodzaak van een 

parkeerschijfzone in Roggel vaststellen aan 

de hand van de uitkomst van een 

parkeeronderzoek. 

 

4.In het onderzoeksgebied, naast de 

Dorpstraat, ook de Markt en het Pietersplein 

betrekken. 

Op dit moment worden afspraken 

vastgelegd voor het voeren van de 

gesprekken genoemd onder 1. 

Het gesprek met de indieners van de 

zienswijzen vindt waarschijnlijk in week 2 

plaats. 

 

Dat gesprek heeft inderdaad 

plaatsgevonden. De indieners van de 

zienswijzen hebben ingestemd met het in te 

stellen parkeeronderzoek. 

Geen nieuws. 

 

Deze 

toezegging 

blijft staan. 
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Cie FK 
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9 

 

 

 

Join 

Nummer  

2016 - 236 

Onderzocht zal worden wat 

de effecten zijn van de 

eventuele vestiging van de  

geclusterde supermarkten 

Jan Linders + Aldi aan 

Napoleonsweg in Ittervoort 

voor de supermarkten in 

onder andere de kernen 

Grathem en Ell. 

 

Op 29nov16 is de commissie 

akkoord gegaan met het 

verzoek van wethouder  

P. Verlinden om de uiterlijke 

afhandelingstermijn van 

deze toezegging op 1jul17 

te zetten. 

De tijd tot die datum is 

nodig om de nodige 

onderzoeksresultaten op 

tafel te krijgen. 

 

Geen nieuws. Geen nieuws. 

 

 

 

Deze toezegging blijft 

staan. 
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Publicatie dienstregeling 

busvervoer door Arriva per 

11 december 2016 

 

De heer T. Brouwer komt 

terug op de in de vorige 

commissievergadering door 

commissielid 

B. Grabert gestelde 

rondvraag (10.5 ‘Publicatie 

dienstregeling busvervoer 

door Arriva per 11dec16’). 

De heer Brouwer heeft 

inmiddels vele klachten van 

burgers gekregen en roept 

daarom het college op met 

de provincie en Arriva 

daarover in gesprek te 

gaan. 

 

Wethouder P. Verlinden zegt 

toe dat hij zal nagaan of er 

bij de gemeente knelpunten 

zijn gemeld. 

Raadslid T. Brouwer 

heeft bij brief van 8jan17 

aan de 

commissievoorzitter 

fysiek gevraagd om een 

agendapunt ‘Evaluatie 

dienstregeling openbaar 

vervoer Arriva’ te 

agenderen in de 

commissievergadering 

fysiek van 7mrt17. 

 

Wethouder P. Verlinden 

meldt dat hij er voor 

zorgt dat ter gelegenheid 

van de 

commissievergadering 

van 7mrt17 een overzicht 

van de bij de gemeente 

gemelde knelpunten zal 

worden aangereikt, 

inclusief de vermelding 

van wat de gemeente – 

binnen de beperkte 

mogelijkheden die zij in 

dezen heeft – er mee 

heeft gedaan. 

 

Zie agendapunt 8 van de 

commissievergadering 

fysiek van 7mrt17. 

 

 

 

Deze toezegging is 

afgehandeld. 

 


